
Protokół Nr XVII/16

z XVII sesji Rady Miasta Piły, która odbyła się w dniu 4 marca 2016 r.

w Miejskiej Sali Koncertowej, ul. Dąbrowskiego

(czas trwania godz.:12:00 – 14:20)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Z okazji Dnia Miasta, obrady XVII sesji Rady Miasta Piły otworzył Przewodniczący Rady 

Miasta Piły Rafał Zdzierela.

Uroczysta sesja Rady Miasta Piły rozpoczęła się od odegrania hymnu państwowego oraz hejnału 

Miasta Piły.

Przewodniczący stwierdził, że na sali jest quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

uchwał oraz powitał przybyłych radnych i zaproszonych gości – listy obecności stanowią załączniki 

do protokołu.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły poinformował obecnych, że Rada otrzymała 

listy gratulacyjne z okazji Dnia Miasta. Okolicznościowe listy przesłali:

• Adam Szejnfeld, poseł do parlamentu Europejskiego,

• Maria Małgorzata Janyska, posłanka na Sejm RP.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zapytał radnych czy chcą zgłosić zmiany do proponowanego 

porządku obrad.

Nie było głosów w tym temacie.

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco:

1. Otwarcie uroczystej sesji Rady Miasta Piły.

2. Wystąpienie Przewodniczącego Rady Miasta Piły.

3. Wystąpienie Prezydenta Miasta Piły.

4. Przemówienia zaproszonych gości.

5. Referat okolicznościowy.

6. Koncert Pilskiej Orkiestry Rozrywkowej.



7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XVI

a XVII sesją Rady Miasta Piły.

9. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, 

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

10. Rozpatrzenie projektów uchwał.

11. Interpelacje i zapytania.

12. Wolne głosy, wnioski i informacje.

13. Zamknięcie obrad.

Ad 2.

Wystąpienie Przewodniczącego Rady Miasta Piły.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że w 2001 roku Polska wykonała 

kolejny  ważny  krok  w  drodze  do  wzmacniania  więzi  między  mieszkańcami  a  wybraną

w demokratycznych wyborach władzą samorządową. W tym roku mija 15 lat od uchwalenia ustawy 

o dostępie do informacji publicznej. Przewodniczący przedstawił prezentację dotyczącą sposobu

w jaki Rada Miasta Piły realizuje zapisy wymienionej wyżej ustawy.

Ad 3.

Wystąpienie Prezydenta Miasta Piły.

Prezydent Piotr Głowski podkreślił,  że  dążymy do tego,  aby to  wszystko co robimy,  tworzyć 

myśląc o innych, pracować dla innych, jak najmniej pamiętając o sobie.  W swoim wystąpieniu 

Prezydent  nawiązał  do  tego,  że  świętujemy  w  tym  roku  20-lecie  współpracy  partnerskiej

z  miastami:  Schwerin  i  Cuxhaven.  Prezydent  Piotr  Głowski  powiedział  m.in.,  cytując  zapisy 

podpisanej w 1996 roku umowy, że „Wyrażamy wspólne życzenie, aby nasze miasta przybliżyć 

przez  umowę o  wzajemnych  kontaktach,  która  współpracę  pomiędzy nami  pogłębi  i  umocni”. 

Prezydent podkreślił, że współpraca z miastami partnerskimi jest wciąż podtrzymywana i bardzo 

ważna.  Na  koniec  swojej  wypowiedzi,  prezydent  Piotr  Głowski  powiedział,  że  przygotował, 

wspólnie  z  przewodniczącym Rady Miasta  Piły,  list,  który jest  pewnego rodzaju  odnowieniem

i potwierdzeniem zapisów tej umowy, która została podpisana 20 lat temu.
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Rafał  Zdzierela,  przewodniczący  Rady  Miasta  Piły poprosił  na  scenę  Angelikę  Gramkow, 

nadburmistrz Schwerina i Albrechta Hartmana, burmistrza Cuxhaven.

Angelika Gramkow, nadburmistrz Schwerina podziękowała za zaproszenie i powiedziała, że jest 

w Pile po raz pierwszy i że Miasto zrobiło na niej bardzo dobre wrażenie.

Albrecht Hartman, burmistrz Cuxhaven  powiedział  m.in.,  że jest  dumny z zawarcia  umowy 

partnerskiej z Piłą i że w oparciu o to co było, powinniśmy rozwijać to, co nastąpi w przyszłości.

Ad 4.

Przemówienia zaproszonych gości.

W tej części sesji głos zabrali:

• Mirosława  Rutkowska-Krupka,  wiceprzewodnicząca  Sejmiku  Województwa 

Wielkopolskiego i była Prezydent Miasta Piły,

• Mieczysław Augustyn, senator RP,

• Błażej Łukasz Parda, poseł na sejm RP,

• Krzysztof Paszyk, poseł na sejm RP,

• Marcin Porzucek, poseł na Sejm RP,

• Franciszek Tamas, starosta Powiatu Pilskiego,

• Kazimierz Wasiak, przewodniczący Rady Powiatu Pilskiego,

• Piotr Pałczyński, asystent posłanki do Parlamentu Europejskiego Krystyny Łybackiej.

Ad 5.

Referat okolicznościowy.

Referat okolicznościowy pt.  „Współczesne wyzwania wobec samorządu terytorialnego” wygłosił 

prof. Dr hab. Kazimierz Pająk.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły wręczył  kwiaty  dzisiejszym  solenizantom:  prof.  dr.  hab. 

Kazimierzowi Pająkowi i Kazimierzowi Wasiakowi, przewodniczącemu Rady Powiatu Pilskiego.
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Ad 6.

Koncert Pilskiej Orkiestry Rozrywkowej.

Część  uroczysta  zakończyła  się  występem Pilskiej  Orkiestry  Rozrywkowej  pod  dyrekcją  pana 

Andrzeja Prokopowicza, która na tę okazję przygotowała specjalny repertuar.

Ad 7.

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierela poddał pod głosowanie wniosek o zatwierdzenie 

protokołu z XVI sesji na kolejnej sesji Rady Miasta Piły.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek większością głosów - 16 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”.

Ad 8.

Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  XVI

a XVII sesją Rady Miasta Piły.

Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierela stwierdził, że o podejmowanych działaniach 

pomiędzy XVI a XVII sesją Rady Miasta Piły poinformuje podczas obrad XVIII sesji Rady Miasta 

Piły.

Ad 9.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, 

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Przewodniczący poinformował, że wpłynęło pismo od prezydenta Piotra Głowskiego w sprawie 

przesunięcia rozpatrywania sprawozdania z prac Prezydenta Miasta Piły na kolejną roboczą sesję 

Rady Miasta Piły, zaplanowaną na dzień 29 marca 2016 r. - pismo Prezydenta stanowi załącznik do 

protokołu.
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Ad 10.

Rozpatrzenie projektów uchwał.

Ad 11.

Interpelacje i zapytania.

Ad 12.

Wolne głosy, wnioski i informacje.

Radny Jan Szwedziński powiedział, że chciałby podziękować za przyznanie Syriusza nieżyjącej 

Annie  Fons.  Radny  powiedział,  że  powstaje  film  o  Annie  Fons  i  dodał,  że  prosi  o  kontakt

wszystkich, którzy mogą podzielić się swoimi wspomnieniami o zmarłej Annie Fons. Film będzie 

gotowy prawdopodobnie jesienią tego roku.

Ad 13.

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta 

Piły zakończył obrady XVII sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła:   Przewodniczący Rady Miasta Piły

Małgorzata Leśniak (-) Rafał Zdzierela
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